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Zápis z 18. jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10, které se 
konalo dne 17. 12. 2024, v budově ÚMČ Praha 10, zas. E. Kolben 

(K806) 
od 16:05 do 16:10 hodin 

 
Přítomní členové VÝB: JUDr. Radmila Kleslová, Mgr. Ing. Martin Kopecký,  
Ing. Michal Narovec, Mikuláš Pobuda, Mgr. David Satke (připojen online), Mgr. Adam Šilar 
 
Omluvení členové VÝB: Mgr. Stanislav Šimek 
 
Neomluvení členové VÝB: -  
 
Hosté: Ing. Petr Beneš 
 
Jednání VÝB bylo zahájeno v 16:05 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 
 
Program jednání nebyl schválen. 
 
Popis průběhu jednání VÝB 
 
Předsedkyně přivítala členy Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 (dále také „KoV“) a zahájila 
jednání. Konstatuje se, že je KoV schopný usnášení. Jednání se distančně účastnil  
Mgr. Satke, přičemž jeho totožnost nebyla po celou dobu jednání zpochybněna Z účasti na 
jednání se omluvil Mgr. Šimek a také pozvaní hosté Bc. Brzoň a Ing. Jana Komrsková. 
 
Předsedkyně KoV následně představila návrh programu, který byl rozeslán dne  
10. 12. 2024. Dále se dotázala přítomných členů KoV, zda mají návrhy na jeho doplnění. 
Ing. Narovec navrhl zařazení bodu s názvem ,,Hrubé porušení Jednacího řádu výborů ZMČ 
Praha 10, stejně jako hrubé porušení povinností zastupitele ze strany předsedkyně 
Kontrolního výboru, JUDr. Radmily Kleslové”. Současně navrhl, aby byl bod zařazen, jako 
nový bod IV. s tím, že u ostatních bodů dojde k jejich přečíslování. K uvedenému návrhu 
předsedkyně KoV sdělila, že je již v návrhu programu zařazen, a to v rámci navrženého 
bodu X. kontrola č. 4 – Kontrola dodržování plnění jednacího řádu zasedání Zastupitelstva 
městské části Praha 10, jednacího řádu výborů Zastupitelstva městské části Praha 10, 
jednacího řádu Rady městské části Praha 10 a základního jednacího řádu komise Rady 
městské části Praha 10 u vybraných orgánů městské části Praha 10, výborů ZMČ Praha 10 
a komisí RMČ Praha 10. Ing. Narovec sdělil, že bod chce mít samostatně. Nikdo jiný 
nenavrhl jiné úpravy či doplnění. 

Předsedkyně KoV nechala hlasovat o návrhu Ing. Narovce.   

Průběh hlasování: 
Pro: 3 
Proti: 2  
Zdržel se: 1 
Nehlasoval: 0 
 

Návrh na doplnění programu jednání nebyl schválen 
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Následně nechala předsedkyně KoV hlasovat o návrhu programu v jeho původně rozeslané 
podobě s tím, že navrhovaný bod Ing. Narovce bude řešen v rámci probíhající kontroly č. 4.  

Průběh hlasování: 
Pro: 3 (JUDr. Kleslová, Mgr. Ing. Kopecký, Mgr. Satke) 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Nehlasoval:0  
 

program jednání nebyl schválen 

 

Po proběhlém hlasování požádala předsedkyně KoV, aby bylo v zápise jmenovitě uvedeno, 
kdo hlasoval pro schválení programu v jeho původní podobě. Mgr. Satke sdělil, že zařazení 
bodu Ing. Narovce v rámci kontroly č. 4 vyplývá z minulého jednání KoV. Ing. Narovec 
požádal, aby bylo v zápise uvedeno, že je opačného názoru. Mgr. Satke v této souvislosti 
odcitoval vybranou část zápisu z 17 jednání KoV: ,,Mgr. Ing. Kopecký sdělil, že návrh  
Ing. Narovce lze projednat v již zahájené kontrole č. 4, která se týká dodržování jednacích 
řádů s čímž se předsedkyně KoV následně ztotožnila“. Členové výboru k věci krátce 
diskutovali.  

Jednání bylo skončeno v 16:10 hod.  

 
Mgr. Tomáš Kosmel, tajemník KoV                    JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
 
 
 
 
23. 12. 2024 
 

 


